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För drygt ett år sedan fattades beslutet om att öppna en distriktssköterskemottagning i 
Hammerdal. Efter att det varit helt tomt i Hälsocentralen i Hammerdal i några år så var detta 
ett efterlängtat tillskott. Visserligen ingen läkare på plats än men ändå en distriktssköterska 1 
dag i veckan som kan ta prover, vaccinera och hjälpa till att förmedla kontakt med läkare. 
Det är god tillströmning till mottagningen. 
Under oktober hade sköterskan träffat 200 patienter d.v.s. ca 50 / onsdag. 

Nu ser vi framför oss en ny regionledning och vi vill naturligtvis få kännedom om hur denna 
värdefulla insats kommer att utvecklas. Vi är medvetna om att regionen måste spara och 
prioritera men det får inte bli på bekostnad av Hammerdal denna gång. 

Vi ser fram emot att vi äldre skall slippa besvär och kostnader för resor till Strömsund för 
provtagning m.m. som kan utföras på distriktssköterskemottagningen . I förlängningen önskar 
vi naturligtvis att en läkare skall finnas på plats åtminstone någon dag i månaden. 

Vi ser också fram emot bättre marknadsföring av deistriktssköterskelokalen från regionens 
sida. 

Vi vill ha ett skriftligt svar på våra frågeställningar. 
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